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GENERALFORSAMLING 

Kerteminde  Jollehavn 
onsdag d. 28. maj 2021   

i fælleshuset Jollehavnen 1, Kerteminde. 
 
Godkendt referat: 
 

1. Velkommen ved Jørgen Dam Nielsen, formand  
Valg af dirigent: Jørgen Dam Nielsen 
Valg af referent: Leslie Schmidt 
 
Generalforsamlingen er korrekt indkaldt. 
 

2. Formandens beretning for året 2020: 
Vi har igen i år udsat generalforsamlingen, dog ikke med 5 mdr. forsinkelse som 
sidst. Vi må håbe, at vi næste år kan holde generalforsamlingen i marts, som 
foreskrevet i vedtægterne. 
 
Året er gået meget stille, pælene som vi sidste år fik wrappet ser ikke for godt ud, 
vi venter på en 2 års inspektion ved dykkerfirmaet. Den gode nyhed er at 
kommunen valgte at betale omkostningerne. Problemerne med bølgebryderne er 
der ikke taget stilling til, men vi må se at finde en løsning.  
 
Der har i år været en del udskiftning af medlemmer 6 siden sidste 
generalforsamling. På ventelisten er der pt. 24. 
Vi fik en opsigelse på et helt hus, bestyrelsen har vedtaget at for efter tiden lejes 
kun ¼ huse ud, så flest mulige har glæde af husene. Alle huse og pladser er 
udlejet. 
 
Corona lukkede igen vores klubhus, vi har åbnet igen som reglerne blev mindre 
restriktive.  Rengøringen af klubhuset er genoptaget efter samme koncept som i 
sidst. Det fungerer upåklageligt, derfor en stor tak til rengøringsholdet. Vi har nok 
det mest sprittede klubhus i byen. Udlejning af klubhuset har været på pause, men 
vi har åbnet for udlejning igen.  
 
Ved sidste generalforsamling valgte Knud Peder ikke at fortsætte som formand 
efter at have været konstitueret i en periode. Nu har han så valgt at stoppe i 
bestyrelsen også, men fortsætter i ”søm og skruer-udvalget”. Knud Peder har 
gennem årene udført et stort stykke arbejde, som vi siger tak for. 
 
Spørgsmål fra salen: 
Vedr. lukkede toiletter i Covid - perioden. Ønske om at kunne holde disse åbne. 
Svar: Jollehavnen valgte at lukke med samme model som anvendes i marinaen. 
 

3. Det reviderede regnskab for 2020 blev fremlagt og godkendt. 
 

4. Bestyrelsens budgetforslag for det kommende år blev fremlagt til orientering. 
Spørgsmål fra salen vedr. afdrag og gæld til Kommunen. 
 

5. Fastsættelse af kontingenter for jolleejere og lejere af fiskehuse. 
Kontingenterne fastholdes på samme niveau som i 2020 
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6. Behandling af indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen: 
Ingen indkomne forslag. 
 

7. Valg til bestyrelsen 
Kasser genvalgt (Leslie) 
Knud-Peder ønsker ikke genvalg 
Steen Ernst Nielsen ønsker genvalg 
Christian Due valgt til bestyrelsen 
 

8. Suppleant, Søren Kjærgaard valgt 
 

9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 
Lasse Nielsen genvalgt, Lars Svendsen genvalgt.  
Karsten Holm valgt til revisorsuppleant. 
 

10. Eventuelt. 
Spørgsmål til lukning af vand.  
Udlejning af jollehuset fungerer fint. 
Drøftelse af forenkling af Covid rutiner. 

   
 


